
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 26. februar 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 698 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 698:  

”Har ministeren gjort sig nogle overvejelser ift. at ændre uddannelsen, således at 

flere medicinstuderende kommer i flere og længere KBU-forløb i almen praksis? 

Konkret kunne det være at sikre, at der ikke for universiteterne er økonomiske 

incitamenter til at sende de studerende i ophold på hospitaler frem for i almen prak-

sis.” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt på grund af den ekstraordinære situation, som Sund-

heds- og Ældreministeriet og ministeriets styrelser befinder sig i, i forbindelse med 

håndteringen af COVID-19. 
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